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Vragen van het statenlid Willemse en Lernout (50PLUS) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2019 nummer 31. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake gebruik  
zwavelhexafluoride: 
 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
 (ingekomen 31 oktober 2019   

1.  Is GS bekend met het gebruik van 
zwavelhexafluoride ?  
 

1.  Ja, door de berichtgeving in de media. 

2.  Is GS op de hoogte van het feit dat 
zwavelhexafluoride duizenden jaren 
actief blijft en zeer schadelijk is voor 
het milieu? 
     

2.  Ja, door de berichtgeving in de media. 

3.  Is GS het met 50PLUS eens dat 
gezien de bouw van grote 
windparken voor de Zeeuwse kust en 
windmolens op het vaste land er een 
onderzoek moet komen naar de 
hoeveelheid zwavelhexafluoride dat 
jaarlijks door lekkage in het milieu 
terecht komt?         
 

3.  Nee, Het toezicht hierop is een 
verantwoordelijkheid van de 
Rijksoverheid. (ILT). Op het gebruik van 
dit soort gassen is verder Europese 
regelgeving van toepassing, waarmee 
voorkomen van lekkage en toepassing 
van deze gassen voldoende geregeld is.  

4.  Is GS bereid bij het ministerie van 
RIVM opheldering te vragen naar het 
gebruik van zwavelhexafluoride en te 
vragen of er voor dit schadelijke SF6 
alternatieven zijn zodat het milieu 
niet onnodig zwaar wordt belast. 
 

4.  Nee, onderzoek naar alternatieven voor 
dit soort gassen vindt reeds  in EU 
verband plaats. 

5.  Kan GS onderzoeken of bij bedrijven 
die in Zeeland betrokken zijn bij de 
ontwikkeling van deze windparken en 
bij de bouw van windmolens en 
schakelstations en het in bedrijf 
brengen van de windmolens geen 
SF6 vrijkomt. 

5.  Nee. Wind op zee is een 
verantwoordelijkheid van de 
Rijksoverheid. Het is niet de bedoeling 
dat deze gassen vrijkomen maar 
incidenteel kan dit door bijv. lekkage 
toch gebeuren. Dit is ongewenst maar 
bedacht moet worden dat het daarbij om 
relatief kleine hoeveelheden gaat.  

 
 
 
 
Namens de fractie van : 50PLUS 
 
 
Willemse en Lernout 

 
MIDDELBURG, 19 november 2019 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit 
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